
PROTOKOL Nr XVJI/2015 

Obrad XVII Sesji Rady Gminy Kotun 


odbytej w dniu 28 grudnia 2015r 


Sesja odbyla siy w sali gl6wnej Domu Pracy Tw6rczej "Rcymont6wka" 
w Chlcwiskach. 
Obrady rozpoczyly siy 0 godz. 14°°, a zakoIlczyly siy 0 godz. 1520. 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W sesji uczestniczylo ·····13 radnych tj. 87% ustawowcgo skladu rady /lista 
obecnosci w zal<}czcniu do protokoluJ. 

Porzi.}dck obrad: 
I. 	 Otwarcie Obrad XVII Scsji Rady Gminy. 
2. 	 Wnioski do porz<}dku obrad. 
3. 	 Wryczenie medalu "Za zaslugi dla obronnosci kraju". 
4. 	 Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci miydzy sesjami. 
5. 	 Podjycie uchwaly w sprawie Wielolctniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kotun na lata 2016-2026. 
6. 	 Podjycie uchwaly budZetowej na rok 2016. 
7. 	 Podjecic uchwaly w sprawic zmiany Wieloietnicj Prognozy Finansowej 

Gminy Kotun na lata 2015-2026. 
8. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na 2015 rok. 
9. 	 Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia do realizacji Gminncgo Programu 

Profilaktyki i Rozwiqzywania Problcl1low Alkoholowych oraz Narkomanii 
na rok 2016. 

10. Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia do realizacji "Strategii Rozwoju 
Gminy Kotun do roku 2025". 

1 LPodjycie uchwaly w sprawie sprzedazy prawa wlasnosci nieruchomosci 
stanowiqcej mienie kOl1lunalnc Gminy Kotun. 

12.Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia Regulaminu utrzymania czystosci 
i porzqdku na terenie Gminy Kotun . I 

r13.Podjycie uchwaly w sprawie szczeg6lowego sposobu i zakresu swiadczenia 
uslug w zakresie odbierania odpad6w kOl1lunalnych od wlascicieli ! 

1 
nieruchomosci i zagospodarowania tych odpad6w w 7All1lian za uiszczonq 	 I 
przez wlasciciela nieruchol1losci oplaty za gospodarowanic odpadami 	 ! 

I 
Ikomunalnymi. 

14.Podjycic uchwaly w sprawic okrcslcnia tcrl1linu, cZystotliwosci i trybu 
uiszczania oplat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

I 
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15.Podjt;:cie uchwaly w sprawie ustalenia stawlci oplaty za pojemnik odpad6w 
komunalnych powstaj<j.cych na nieruchomosciach, na kt6rych nie 
zamieszkuj<j. mieszkancy, a powstaj<j. odpady. 

16.Podjt;:cie uchwaly w sprawie wzoru deklaracji 0 wysokosci oplat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na danej nieruchomosci, skladanej 
przez wlasciciela nieruchomosci. 

17. Podjt;:cie uchwaly uchylaj<j.cej uchwalt;: w sprawie upowa±nienia Kierownika 
Zaldadu Gospodarki Komunalnej w Kotuniu do zatatwiania indywidualnych 
spraw z zakresu administracji publicznej. 

18.Informacja Przewodnicz<j.cej Rady. 

19Dyskusja i wolne wnioski. 

20.Przyjt;:cie protokolu z poprzedniej sesji. 

21.Zamknit;:cie Obrad XVII Sesji Rady Gminy. 


Ad pkt. 1 

PrzewodnicZ<j.ca Rady Teresa Brusniak otworzyJa obrady XVII zwyczajnej Sesji 

Rady Gminy Kotun. Stwierdziia quorum. Nastt;:pnie przywitala obecnych na 

sesji: radnego powiatowego Jana Kucia, przedstawicieli Wojskowego 

Komendanta Uzupelnien w Siedlcach: mjr Mariusza Misiuka i kpt. Piotra 

Adkonisa, Pani<j. Halint;: Grn.<;zka, W6jta Grzegorza G6rala, Sekretarza Gminy 

Joannt;: Jt;:drzejewsk<j., Kierownika ZGK w Kotuniu Bogdana Kucia, Zastypcy 

Skarbnika Gminy Agnieszkt;: Chodowsk<j., Kierownika Gminnego Osrodka 

Pomocy Spolecznej w Kotuniu Grazynt;: Rybak oraz radnych i soltysow. 


Ad pkt. 2 

Uwag do porz<j.dku obrad nie bylo. 


Adpkt. 3 

Przewodnicz<j.ca Rady oddaJa glos przedstawicielom Wojskowego Komendanta 

Uzupelnien w Siedlcacb. 

-Mjr Mariusz Misiuk poinformowal, ze medale "Za zaslugi dla obronnosci 

kraju" wrt;:cza sit;: za szczeg6lne zaslugi, w tym takze za postawt;: obywatelsk<j. 

wobec dzialan na rzecz obronnosci kraju. W przypadku Pani Haliny Gruszki 0 


medal taki wyst<j.pil Wojskowy Komendant Uzupelnien w Sied\cach z uwagi na 

fakt, ze czterechjej synow odbylo zasadnicz<j. sluZbt;: wojskow<j.. Swoim 

sposobem wychowania dzieci i wzorowym pocznciem patriotyzmu przyczyniia 

siy do zwit;:kszenia bezpieczenstwa Panstwa. Nastt;:pnie poprosil kpt. Piotra 

Adkonisa 0 odczytanie decyzji Ministra Obrony Narodowej. 

-Kpt. Piotr Adkonis odczytal decyzje Ministra Obrony Narodowej 


http:Przewodnicz<j.ca
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w sprawie przyznania Pani Halinie Gruszka srebmego medalu "Zasluzony 
dla obronnosci kraju". 

Po tym fakcie nastqpila dekoracja Pani Haliny Gruszki przyznanym medalem. 

Nastypnie przedstawiciele Wojskowego Komendanta Uzupel:nien w Siedlcach 

pogratulowali Pani Halinie Gruszka. 

Nastypnie gratulacje zlozyl W6jt Grzegorz G6ral oraz w imieniu radnych 

Przewodnic~ca Rady Teresa Brusniak 


Po ceremonii dekoracji oraz gratulaejach przedstawieiele Wojskowego 

Komendanta Uzupelnien w Siedlcaeh opuseili saly obrad. 


Ad pkt. 4 

W6jt poinformowal, ze w okresie miydzy sesjami wydal7 zarzf!dzeit, 

25 postanowien i 201 deeyzji. 

Nastypnie poinformowal, co nastypuje: 

I. 	W dnlU dzisiejszym odbylo siy walne zgromadzenie Lokalnej Grupy 

Dzialania Ziemi Siedleekiej. Zostal przyjyty projekt strategii LGD, kt6ry byl 
przedstawiany na spotkaniaeh we wszystkieh gminaeh nalezf!cych do LGD 
Ziemi Siedleckiej, 

2. 	 W dniu 9 grudnia odbyl siy jubileusz zlotych i diamentowyeh god6w. 
3. 	 Wyloniono firmy, kt6ra bydzie odbierala od naszyeh mieszkaite6w odpady 

komunalne. Jeslijeszeze nie do wszystkieh dotarly nowe worki i nowe 
harmonogramy - to prosimy 0 tak<) informacjy. 

4. Zakoitezony zostal takZe proees inwestyeyjny. W tym roku nie planuje siy juz 
nie w tym zakresie. 

5. 	 Zostal ogloszony przetarg na zakup sprzytu do utrzymania drog gminnyeh. 
Otwareie ofert nastf!pi w dniu 30 grudnia br. 

6. 	 W trakeie ukoitezenia Sf! takZe dokumentaeje teehniczne na dostosowanie 
obiektow pod potrzeby przedszkoli w Koszewniey i Cisiu-Zagrudziu. Odbyla 
siy narada koordynaeyjna w tej sprawie. 

7. 	 Wykonawea projektu budowy sieei kanalizaeyjnej we wsiaeh Broszk6w, 
Gryzow i Polaki po nowym roku bydzie juz praeowal w terenie i rozmawial z 
mieszkaneami w sprawie przylf!ezy. 

Uwag ani pytan nie wniesiono. 

Ad pkt. 5 
Przewodnie~ea Rady wyjasnila, ze projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kotun na lata 2016-2026 otrzymal pozytywnf! opiniy Skladu 
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Orzekaj~cego Regionalnej Izby Obrachunkowej Zesp61 w Siedlcach wyrazon~ 
Uchwal~ S.475.2015 z dnia 09.12.2015 r. 

--W6jt Grzegorz G6ral wyjasnil, ze takjak co roku, w tym okresie W6jt musi 
przedstawic Radzie projekt budzetu na przyszly rok. Po raz pierwszy zostal on 
sporz~dzony przez niego i Zast~pc~ Skarbnika Agnieszk~ Chodowsk~. Budzet 
moze nie jest najlepszy, ale nie zaklada zaci~gania nowych kredytow. W tym 
roku splacilismy duz~ cz~sc dlugu i w przyszlym roku takZe b~dziemy si~ starac 
jak najlepiej wykorzystac gminne srodki finansowe, 

Uwag ani pytall nie zgloszono. 

Przewodnicz~ca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly 

Nr XVII.l13.20l5 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun 

na lata 2016-2026. 

Uchwala zostala podj~ta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Adpkt. 6 

Przewodnicz~ca Rady poinformowala, ze projekt budzetu Gminy na 2016 rok 

uzyskal pozytywn~ opini~ Skladu Orzekaj~cego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej Zesp61 w Siedlcach wyrazon~ w Uchwale Si.476.2015 z dnia 

09.12.2015 r. 

Nast~pnie poprosila Przewodnicz~cego Komisji Budzetu i Finans6w 

o wyraZenie opinii 0 projekcie budZetu. 
- Przewodnicz~cy Komisji BudZetu i Finans6w Jacek WoZny poinformowal, ze 
:tadna ze stalych komisji Rady nie wniosla uwag do przedstawionego przez 
W6jta Gminy projektu uchwaly budzetowej na 2016 rok. Przedstawiony projekt 
budzetu posiada takZe pozytywn~ opini~ Komisji Budzetu i Finans6w. 
- W6jt Gminy poinformowal, ze w projekcie budzetu s~ zapisy 0 zadluzeniu 
gminy, ale jest to zadluzenie wynikaj~ce z lat ubieglych. 

Uwag ani pytall nie zgloszono. 

Przewodnicz~ca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly budZetowej na 

2016 rok Nr XVII.l14.2015 . 

Uchwala zostala podj~tajednoglosnie /za-13/ w glosowaniujawnym. 


Ad pkt. 7 



W6jt Gminy Grzegorz G6ral wyjasnil, ze dzisiejsza sesja jest ostatni'l w tym 

£Oku i dlatego w obu p£Ojektach uchwal dotycz'lcych budt.etu gminy zostaly 

wp£Owadzone zapisy urealniaj'lce zar6wno dochody jak i wydatki gminy w £Oku 

2015. Na koniec roku nie wp£Owadzamy do budzetu zadnych zapis6w 

rewolucyjnych. Szczeg6lowe zapisy zmian ukazuj'l uzasadnienia do projekt6w 

uchwal. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz'lca Rady Teresa Brusniak poddala pod glosowanie projekt 

Uchwaly Nr XVII.l15.2015 w sprawie zmiany Wieloletniej P£Ognozy 

Finansowej Gminy Kotun na lata 2015-2026. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 8 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz'lca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly 

Nr XVILl16.2015 w sprawie zmian w budzecie gminy na 2015 £ok. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 9 

Kie£Ownik Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Kotuniu przedstawila 

Gminny Program Profilaktyki i Rozwi'lZywania P£Oblem6w Alkoholowych oraz 

Narkomanii na 2016 rok. Wyjasnila, ze jest to swoista strategia minimalizacj i 

skutk6w naduzywania alkoholu i narkotyk6w na obszarze naszej gminy. 

Wskazane S'l w nim dzialania profilaktyczne p£Owadzone przez wszystkie 

sruzby publiczne dzialaj'lce na terenie naszej gminy. Program zostal opracowany 

w porozumieniu z policj'l, jednostkami ochrony zd£Owia, pedagogami 

szkolnymi, psychologiem pracuj'lcym przez GOPS-ie oraz grupami 

samopomocowymi AA i AI-Anon. S£Odki finansowe na realizacjy tego programu 

pochodz'l z oplat za korzystanie z zezwolen na sprzedaz napoj6w alkoholowych 

na terenie naszej gminy. 


Uwag ani pylan nie zgIoszono. 


Przewodnicz'lca Rady Teresa Brusniak poddala pod glosowanie projekl 

Uchwaly Nr XVII.II7 .2015 w sprawie przyjycia do realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwi'lZywania Problem6w Alkoholowych oraz 

Narkomanii na £ok 2016. 


! 
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Uchwala zostala podjyta jednoglosnie lza-13! w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 10 
W6jt Grzegorz G6ral stwierdzil, ze koniecznosc opracowania i podjycia 
Strategii Rozwoju Gminy Kotun do roku 2025 byla podyktowana koniecznosci!) 
przedstawienia jej przy aplikowaniu srodk6w zewnytrznych na modernizacjy 
dr6g. PostanowiliSmy opracowac jeden l!)czny dokument, zamiast poslugiwac 
sil( strategiami opracowywanymi dla kaZdej miejscowosci naszej gminy 
z osobna. Zapisy tego projektu uchwaly s!) tak og6lne, ze nie potrzebujiJ 
wprowadzenia zmian w WPF Poprosil 0 przyjycie przedstawionego dokumentu. 
-Soltys wsi Zdzar Michal Biernat zapytal w imieniu nieobecnego dzisiaj na sesji 
radnego z jego okrygu wyborczego zapyt.al sil(, gdzie mozna zapoznac sil( 
zar6wno z budZetem gminy jak i omawian!) tutaj strategi!) rozwoju. 
-W6jt wyjasnil, ze oba dokumenty bydiJ opublikowane na stronie internetowej 
Gminy Kotun w zakladce "BIP". 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz!)ca Rady Teresa Brusniak poddala projekt Uchwaly 

Nr XVII.118.20 15 w sprawie przyjycia do reaJizacji "Strategii Rozwoju Gminy 

Kotun do roku 2025". 

Uchwala zostala podjl(ta jednoglosnie Iza-131 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. II 

W6jt wyjasnil, ze nastypny projekt uchwaly dotyczy sprzedazy dzialki 

komunalnej uzytkowanej rolnicza. Projekt uchwaly ma pozytywniJ opinie 

Komisji Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Ochrony Srodowiska oraz 

pozytywna opiniy Rady Soleckiej wsi Koszewnica. Wniosek 0 jej zakup zloZyl 

rolnik, kt6ry chce powil(kszyc swoje dotychczasowe gospodarstwo rolne. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Pr7..ewodnicziJca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly 

Nr XVII .119.2015 w sprzedaZy prawa wlasnosci nieruchomosci stanowi!)cej 

mienie komunalne Gminy Kotun. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 12 


http:XVII.118.20
http:zapyt.al


W6jt wyjasnil, ze postanowiono wprowadzic do Regulaminu utrzymania 
czystosci i porz'ldku w gminie zmiany wywodz~ce siy z potrzeb zgloszonych 
przez mieszkanc6w naszej gminy. Wprowadzono wiyksz'l rozpiytosc 
z pojemnosci pojemnik6w sluz'lcych do skladowania odpad6w komunalnych 
oraz zwiykszyliSmy czystotIiwosc pracy Punktu Selektywnej Zbi6rki Odpad6w 
Komunalnych. Wraz z wejsciem w zycie nowych przepis6w punkt bydzie 
dzialal praktycznie w kazd~ soboty. Innych zmian nie wprowadzano. 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz~ca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly 

Nr XVII .l20.2015 w sprawie przyjycia Regulaminy utrzymania czystosci 

i porz~dku na terenie Gminy KOtUll. 

Uchwala zostala podjyta jedno glosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Adpkt.13 

W6jt wyjasnil, ze wprowadzone do Regulaminu utrzymania czystosci 

i porz'ldku na terenie Gminy Kotun poci~gaj'l za sob~ zmiany kolejnych uchwal, 

kt6rych projekty zostaly przedstawione na tej sesji. Zmiany dotycz~ 


wyznaczenia nowych pojemnosci pojemnik6w sluz'lcych do gromadzenia 

odpad6w komunalnych, nalemosci za zagospodarowanie odpad6w odbieranych 

z tych pojemnik6w oraz nowego wzoru deklaracji na oplaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. TakZe zmiana dotycz'lca dzialania PSZOK-u 

spowodowala zmiany w uchwalach wczesniej dzialaj'lcych, st'ld tez i nowe 

projekty uchwal w tej sprawie. 

-Sohys wsi Koszewnica Zbigniew Czarczynski zapytal, czy byd'l uchwalone 

ulgi dla rodzin wielodzietnych, bo mozliwosc icll uchwalenia znajduje siy w 

ustawie. 

- W 6jt wyjasnil, ze zastosowanie ulg w oplatach naklada na Gminy koniecznos6 

przeniesienia tych naleznosci na innych mieszkailcow gminy. Przypomnial, Ze 

gospodarka odpadami musi siy samofinansowa6, co omacza, ze jesli jednym siy 

odejmie, to drudzy byd'l musieli doplaci6. 

-Sohys wsi Koszewnica Zbigniew Czarczynski stwierdzil, ze ulgi ulgami, ale 

Gmina wl~czylaby siy ze swoimi uslugami do Karty DUZej Rodziny. 

-W6jt Grzegorz Goral odpowiedzial, ze postara siy przygotowa6 analizy 

zastosowania takich ulg dla rodzin wielodzietnych i jej skutki dla pozostalych 

mieszkailcow. 


Wiycej uwag alii pytan lIie zgloszollo. 

Przewodnicz~ca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly 


I 
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Nr XVlI.121.20 15 w sprawie szczeg61owego sposoby i zakresu swiadczenia 

uslug w zakresie odbierania odpad6w komunalnych od wlascicieli 

nieruchomosci i zagospodarowania tych odpad6w w zamian za uiszczon,! przez 

wlasciciela nieruchomosci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Uchwala zostala podj"ta jednoglosnie Iza-131 w glosowaniu jawnym. 


Adpkt.14 

Uwag ani pytafl nie zgloszono. 


Przewodnicz'!ca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly 

Nr XVIl.l22.2015 w sprawie okreslenia terminu, czystotliwosci i trybu 

uiszczania oplat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-131 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 15 

W6jt wyjasnil, ze okreslone wczesniej stawki pozostaly bez zmian. 

Okreslono stawki na wprowadzone wczesniej pojemnosci nowych pojemnik6w 

sluZ,!cych do zbi6rki odpad6w komunalnych. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz,!ca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly 

Nr XVII.123.2015 w sprawie ustalenia stawki oplaty za pojemnik odpad6w 

komunalnych powstajlj.cych na nieruchomosciach, na kt6rych nie zamieszkuj,! 

mieszkancy, a powstajlj. odpady. 

Uchwala zostala podjytajednoglosnie Iza-13/ w glosowaniujawnym. 


Ad pkt. 16 

W6jt Grzegorz G6ral stwierdzil, ze kolejny projekt uchwaly jest dostosowaniem 

istniej,!cej deklaracji do zmian wprowadzonych wczesniejszymi uchwalami. 

Wobec zmiany deklaracji nie zachodzi potrzeba skladania jej ponownie przez 

osoby juz objyte systemem zbi6rki odpad6w. Now'! deklaracjy bydlj. skladali 

nowi mieszkaflcy lub ci, u kt6rych zachodzlj. zmiany w dotychczasowym 

systemie zbi6rki odpad6w. 


Uwag ani pytafl nie zgloszono. 


PrzewodnicZ(!ca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly 
Nr XVII.l24.2015 w sprawie wzoru deklaracji 0 wysokosci oplat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na danej nieruchomosci, skladanej 

http:XVIl.l22.20
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przez wlasciciela nieruchomosci. 
Uchwala zostala podjyta jednogtosnie lza-13! w glosowaniu jawnY11l. 

Adpkt. 17 
W6jt wyjasnil, ze wczesniej Kierownik Zakladu Gospodarki Komunalnej 
w Kotuniu posiadal upowaznienia Rady i Wojta do zarzi}dzania gospodarki} 
odpadami. W tym roku doszliSmy do wniosku, ze zalatwianie spraw 
podatkowych przez mieszkane6w w dw6ch miejseach Urzydzie i ZGKjest dla 
nieh bardzo klopotliwe i postanowilismy to zmienic. W ramach dzialania 
Urzydu Gminy zostalo stworzone stanowisko praey do obslugi spraw 
zwii}Zanych z gospodarowaniem odpadami, ktore przejmie na siebie wszystkie 
obowii}zki dotychczas wykonywane przez ZGK i czysciowo Urzi}d. 
Rozwii}zalismy jut z Kierownikiem ZGK porozu11lienie w tej sprawie i teraz 
uchylamy udzielone w tej kwestii pelnomocnictwo rady. 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczi}ca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly 
Nr XVII.l25.2015 uchylaji}cej uchwaly w sprawie upowaznienia Kierownika 
Zakladu Gospodarki Komunalnej w Kotuniu do zalatwiania indywidualnych I 
spraw z zakresu administracji publicznej. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie !za-13! w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 18 

Przewodniczi}ca Rady Teresa Brusniak podziykowala radnY11l, soitYS011l 

i wladzom G11liny za wspolni} pracy przez caly 2015 rok. Nastypnie zlozyla 

wszystkim zebranym zyczenia Noworoczne. 
 I 
Ad pkt. 19 
-Wojt Grzegorz Goral podziykowal wszystkim za rok bardzo ciyZkiej a I 
niejednokromie bardzo ciyZkiej i niewdziycznej pracy. Po roku naszej kadeneji 
jestesmy jut na XVII sesji rady. To jest obrazem naszej pracy a jej efektem jest 
podjycie 125 uchwal. Chcialby sobie Zyczyc jednomyslnosci w radzie przy 
podejmowaniu wszystkich uchwal, tak jak mialo to miejsce na dzisiejszej sesji. 
Jednak dobrze, ze Si} tez czasem glosy przeciwne, bo one sldaniaji} nas do 
jeszcze wiykszej pracy i analizy. Podziykowal radnym zajednogtosne przyjycie 
uchwal budZetowych, uchwal, ktore w swojej dotychezasowej pracy 
samorzi}dowej przygotowywal po raz pierwszy. D1a naszego Zastypcy Skarbnika 
takze szczegolne podziykowania siy naleZi}, bo ona opracowala ten budZet jakby 
prosto z marszu. Przyszla do nas w polowie paZdziernika a w polowie Iistopada 



trzeba bylo przedstawic projekt budzetu Regionalnej Izbie Obrachunkowej. 

Udalo siy to zrobic nam obojgu. Teraz zyczmy sobie tylko tego, zeby jego 

wykonanie tez nie stwarzalo mam klopotOw. Podziykowal takze soltysom za ich 

pracy. Zlozyt zyczenia Noworoczne wszystkim zebranym. 

-Radny powiatowy Jan Kuc w imieniu wlasnym oraz Pana Starosty 

Siedleckiego zlozyl wszystkim zyczenia na Nowy Rok. Stwierdzil, ze sluzba 

publiczna nie jest ani latwa ani przyjemna, ale zyczyl zeby stala siy ona 

satysfakcjfl dla wszystkich, ktorzy jfl pelnifl. 

-Soltys wsi Koszewnica Zbigniew Czarczynski w imieniu Komitetu 

Spotecznego, kt6ry zbiera fundusze na leczenie chorego Mikotaja Michalka 

podziykowal za organizacjy Mikolajek, kt6re odbyly siy w Publicznym 

Gimnazjum w Kotuniu. Zebrano na nich prawie 15.000 zl. 


Wiycej glos6w w dyskusji nie zgloszono. Wolnych wniosk6w nie by to. 


Ad pkt. 20 

Protokol w poprzedniej sesji zostal przyjyty wiykszoscifl glos6w Iza-121 

w glosowaniu jawnym. Radna Hanna Pieczara nie wniosla zastrzezen do 

przedstawionego projektu protokolu. Wstrzymala siy od glosowania na znak 

protestu za podjytfl na poprzedniej sesji uchwalfl w sprawie likwidacji Szkoly 

Podstawowej w Koszewnicy. 


Ad pkt. 21 

Wobec ,",,),czerpania porzfldku obrad Przewodniczflca Rady Teresa Brusniak 

podziykowala wszystkim za przybycie i udzial w posiedzeniu. 

Nastypnie zamknyla Obrady XVII Sesji Rady Gminy Kotun. 



